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Eladó Ikerház, 106 m2, Tápióság
27 500 000 Ft ( ~69 793 € )

Tápióságon lévő 3 szobás , tetőtér beépíthető lehetőséggel
rendelkező ingatlan várja új tulajdonosát, mert ide tényleg csak
kültözni kell!

Adatlap sorszáma: #696900320

Szobák: 3

Építési mód: Blokkos

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Gázkazán

Építés éve: 1897

Felújítás éve: Nem volt

Kilátás: Utcára

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Víz az épületben

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Van

Tv: Kábeltévé

Internet: ADSL / ADSL2

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Hegedűsné Gallai Krisztina
Területi képviselő

+36 70 152-1110
gallai.krisztina.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálom ezt a Tápióság központi részén elhelyezkedő, 3 szobás, tetőtér

beépítési lehetőséggel rendelkező családi házat, amely CSOK igénylésre is

alkalmas!

Vidéki életre vágyik? Egy kis kerttel rendelkező családi házat keres, mert nem

szeretne bajlódni az óriási telek gondozásával? Akkor ez az ingatlan Önre

vár! Plusz pozitívumként említendő, hogy ide tényleg csak költöznie kell, nem

felújítási munkálatokkal foglalkoznia! Az ingatlanban kettő lakás található,

ikerházként épült egy nagy család számára. Az első házrész eladó,ami az

utcafront felől helyezkedik el. A tágas teraszról érkezve az előtérbe lépünk,

ahonnan nyílik kettő szoba, melyek mindegyike tágas és világos. Jobb oldalt

található a fürdőszoba, bal oldalt pedig még egy szoba. A folyosó végén

található az étkező, amiből egy főzőfülke nyílik, illetve a kamra és a padlás

feljáró, ahonnan, a tetőtérre juthatunk. Az étkezőben a fal burkolata igazán

egyedi, falvédő funkcióján kívül gyermekei remek festményeket is készíthetnek

rá. Minden szobában hűtő fűtő klíma lett kiépítve, minden helyiségben, új

burkolat lett elhelyezve, kivéve a fürdőszoba. A fűtése gáz, hőleadása

lapradiátorokkal történik. A melegvizet villanybojler szolgáltatja lakói számára.

Külön mérőórákkal rendelkezik minden lakás. A telek papír szerinti megosztása

folyamatban van. Falazata kézi blokktégla. Ablakai fa nyílászárók, kivéve a

bejárati ajtó, ami műanyag. Az udvarban hátul még egy garázs tartozik a

házrészhez. Központ mindössze 15 perc, ahol minden elérhető, üzletek,

kormányhivatalok, rendelők, iskola, óvoda és bölcsőde. Buszmegálló 5 perc.

Budapesttől kb 1 óra, 31-es autóút mentén, illetve a közelben az M0-s.

Vasútvonala : Budapest-Szolnoki vonalon a Keleti pályaudvarról induló, érkező,

zónázó vonatokkal történik. Közelben : Nagykáta, Sülysáp, Mende, Monor,

Gyömrő.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete zum Verkauf dieses 3-Zimmer-Einfamilienhaus mit Dachgeschoss, im

zentralen Teil von Tápióság, die auch für CSOK geeignet ist!

Wollen Sie auf dem Lande leben? Sind Sie auf der Suche nach einem

Einfamilienhaus mit kleinem Garten, weil Sie sich nicht mit der Pflege eines

großen Grundstücks herumschlagen wollen? Dann ist diese Immobilie genau das

Richtige für Sie! Und das Beste daran: Sie müssen wirklich nur einziehen und

nicht renovieren! Die Immobilie besteht aus zwei Wohnungen, die als

Doppelhaushälfte für eine große Familie gebaut wurden. Der erste Teil des

Hauses ist zur Straße hin gelegen und steht zum Verkauf. Von der geräumigen

Terrasse gelangt man in die Eingangshalle mit zwei Zimmern, die beide

geräumig und hell sind. Auf der rechten Seite befindet sich das Badezimmer und

auf der linken Seite ein weiteres Zimmer. Am Ende des Flurs befindet sich das

Esszimmer mit einer Kochnische, einer Speisekammer und einem Zugang zum

Dachboden. Die Wandfliesen im Esszimmer sind wirklich einzigartig und dienen

nicht nur als Wandschutz, sondern Ihre Kinder können auch tolle Wandbilder

darauf malen. Alle Zimmer sind mit Klimaanlage und Heizung ausgestattet, und

mit Ausnahme des Badezimmers sind alle Räume neu gefliest. Die Heizung ist

eine Gasheizung mit Plattenheizkörpern. Die Warmwasserversorgung erfolgt

über einen Elektroboiler. Jede Wohnung hat einen eigenen Zähler. Das

Grundstück wird gemäß den Unterlagen geteilt. Das Mauerwerk besteht aus

handgefertigten Ziegeln. Die Fenster sind aus Holz, mit Ausnahme der

Eingangstür, die aus Kunststoff ist. Im Hinterhof befindet sich eine Garage. Das

Zentrum ist nur 15 Minuten entfernt, mit allem, was man braucht: Geschäfte,

Ämter, Arztpraxen, Schule, Kinderkrippe und Kindergarten. Bushaltestelle 5

Minuten entfernt. Von Budapest ca. 1 Stunde, über die Autobahn 31 und in der

Nähe der Autobahn M0. Bahn: Linie Budapest-Szolnok mit zonierten Zügen vom

Bahnhof Keleti, ankommend und abfahrend. In der Nähe: Nagykáta, Sülysáp,

Mende, Monor, Gyömrő.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und zur

Vereinbarung eines Besichtigungstermins, rufen Sie uns bitte an! Wenn Sie

kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager!

Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, in jedem Gebiet des Landes!

Sollten Sie ein günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach

einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie

am besten geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und

produktiven Tag!

I offer for sale this 3-bedroom detached house with attic, located in the central

part of Tápióság, which is also suitable for CSOK!

Do you want to live in the countryside? Are you looking for a family house with a

small garden, because you don't want to bother with the maintenance of a huge

plot? Then this property is waiting for you! Plus, as a plus, you really only have

to move in, not renovate! The property has two apartments, built as a semi-

detached house for a large family. The first part of the house is for sale, facing

the street. From the spacious terrace you enter into the entrance hall with two

rooms, both spacious and bright. To the right is the bathroom and to the left

another room. At the end of the hallway is the dining room with a cooking area,

a pantry and a loft access to the attic. The wall tiling in the dining room is truly

unique, and in addition to its function as a wall protector, your children can also

paint some great murals on it. All the rooms have been equipped with air

conditioning and heating, and all the rooms have new tiling, except the

bathroom. The heating is gas, with panel radiators. Hot water is supplied by an

electric boiler. Each apartment has its own meter. The plot is being divided

according to the paperwork. The masonry is handmade block brick. Windows are

wooden, except the front door, which is plastic. In the back yard there is a

garage. The centre is only 15 minutes away, with everything within reach,

shops, government offices, doctors' surgeries, school, nursery and kindergarten.

Bus stop 5 minutes. From Budapest about 1 hour, along the 31 motorway and

nearby the M0 motorway. Rail : Budapest-Szolnok line with zoned trains from

Keleti station, arriving and departing. Nearby : Nagykáta, Sülysáp, Mende,

Monor, Gyömrő.

This property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please contact the

Home Manager! We can help you achieve your goals, in any area of the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


